
Ustanovující schůze MS Soběslav 
Přítomni (pouze členové PS): Miloš Bučinský, Ágnes Němečková, Martin Kákona, Alena Ben 
Ali, Lukáš Kolářík (host), Jana Koláříková (host), Jan Novák (host) 
Svolání schůze: https://forum.pirati.cz/viewtopic.php?p=662373#p662373 
 

1. Určení zapisovatele a ověřovatele zápisu. 
o Navržen Miloš Bučinský. 
o Návrh schválen, 3 pro návrh, 1 se zdržel. 

2. Úvodní slovo předsedajícího 
o Slova se ujal člen krajského předsednictva Lukáš Kolářík a přivítal přítomné. 

Je rád, že v Soběslavi vzniká místní sdružení. Je připraven nám pomoci řešit 
problémy, dokud bude v krajském předsednictvu. Již dlouho sleduje 
specifickou situaci v Soběslavi a je rád, že jsme se rozhodli místní sdružení 
založit. 

3. Určení počtu členů v předsednictvu MS Soběslav 
o Miloš Bučinský navrhuje předsedu a dva místopředsedy. 
o Návrh schválen, 4 pro návrh. 

4. Ustanovení volební komise 
o Navrženi jsou Jana Koláříková a Jan Novák. 
o Volba je tajná. 
o Návrh schválen, 4 pro návrh. 

5. Volba předsedy MS Soběslav 
o Martin Kákona navrhuje Bučinského 
o Volba je tajná. 
o Návrh schválen, 3 pro návrh, 1 se zdržel 

6. Volba místopředsedů MS Soběslav 
o Martin Kákona navrhuje Pavla Mládka a Alenu Ben Ali. 
o Hlasuje se o přípustnosti kandidátů. Na lísteček možno napsat jedno či dvě 

přípustná jména. 
o Volba je tajná. 
o Pavel Mládek je přípustný, 4 hlasy pro 
o Alena Ben Ali je přípustná, 3 hlasy pro 
o Volba pořadí místopředsedů 
o Pavel Mládek je schválen jako první místopředseda, 4 hlasy pro. 

7. Různé 
o Úkol Ben Ali: Nahlásit na administrativní odbor, že máme MSko. Přidat 

zápis z dnešní schůze. Dělá se to přes redmine. 
o Lukáš Kolářík informoval, že bychom měli mít na rok 2020 rozpočet cca 

3500,-, díky startovacímu budgetu budeme mít 10 000,- 
o Ágnes Němečková navrhuje, aby Alena Ben Ali držela funkci hospodáře a 

měla na starosti finance 
 Volba je veřejná 
 Návrh schválen, 3 pro návrh, Alena Ben Ali se zdržela 

o Jan Novák se představuje přítomným, jako adept na kandidátku na čelo kraje, 
je jedním ze služebně nejstarších pirátů. Popsal své zkušenosti a rád by se 
zabýval možností, aby malá města měla lepší možnosti dosáhnout na dotace 
z kraje. 

o Martin Kákona rovněž chce kandidovat na čelo. Bude nominován na fóru 
Milošem Bučinským.  
https://forum.pirati.cz/viewtopic.php?f=408&t=50311 

o Martin Kákona se ptá, zda by Jan Novák vykonával současně post krajského 
zastupitele a radního a zastupitele ve městě Týn nad Vltavou. Jan Novák by 

https://forum.pirati.cz/viewtopic.php?p=662373#p662373
https://forum.pirati.cz/viewtopic.php?f=408&t=50311


rád byl v budoucnu uvolněným radním. I tak by chtěl vykonávat obě funkce 
současně.  

o Lukáš Kolářík představil možnost volby vyššího a nižšího čela. 
o Podle Martina Kákony je transparentnost pirátů největší zbraň. Myslí si že celé 

čelo by dále nemělo působit v komunální politice. Sám by v případě svého 
zvolení rezignoval na funkci zastupitele v Soběslavi. 

o Do krajských voleb by chtěli kandidovat rovněž Miloš Bučinský a Alena Ben 
Ali. 

9. Přístup na Redmine (předkladatel Alena Ben Ali) 
o Úkoly Ben Ali: Rozfungovat redmine pro potřeby místního sdružení 

10. Zpráva pokladníka  (předkladatel Alena Ben Ali) 
o Alena Ben Ali představila rozpočet za uplynulý rok 2019 

 


